
 

Minnesanteckningar från Programkommitténs möte 2022-09-05 

Deltagare: Marita Svantesson (ordförande), Ingemar Nordmark, Eva Bergström Eva-Lena Berglund, 

Karin Torkelsson, Eva Hermansson, Ingrid Kennborn, Dorotea Westbring, Elisabeth Bagge, Sören 

Larsson, Rolf Hermansson och Åke Strömberg. 

Marita hälsade alla välkomna.  

1. Kommande arrangemang 

Kulturarvsdagen 11/9 
Öppet hus vid alla våra byggnader kl 11-15 

Vi bjuder på kaffe och bulle vid Lyckorna Torp och Bella Vista mellan 11-14 

Affischering har gjorts vid alla platser+ hemsida och facebook. 

• Aröds kvarn: Greger Olofsson ansvarar för guidning 

• Lyckorna kvarn: Arne Bergström ansvarar för guidning 

• Lyckorna Torp och lekstuga: Kaffe och guidning- Elisabeth B. Eva-Lena, Eva B och Catrine W 

(Eva B kontaktar Catrine) 

• Vadet: Ingrid K, Anders Antonsson 

• Museet: Marita. Marita kontaktar Elisabeth Moberg 

• Bella Vista: Kaffe, guidning och försäljning: Dorotea, Karin, Eva H 

• Restenäs Smedja: Axel och ev. även Sören kommer att smida. 

 

Bakgruppen bakar bullar. 

Se till att dela ut vår broschyr och Smultronställen på alla ställen. 

Lägg fram aktuella Minnesbilder, till exempel 1999 och 2021 i museet och i Bella Vista. 

 

Samkväm 16/9 
Alla styrelse-, kommitté- och byalagsmedlemmar är hjärtligt välkomna till Loftet kl.18 

Bildvisning, smörgåstårta och trevlig samvaro. 

Anmälan till Dorotea eller Anna-Clara. 

 
Bredfjällsdagen 24/9 
Bristfällig information om förutsättningarna. Marita kontaktar Stefan Edman för mer information. 

Vi beslutade att vi ska delta och bjuda på eller sälja äggost och tunnbröd. Det framfördes en idé om 

att bjuda på små smakprov och sedan sälja till de som önskar köpa. Detta kräver att det bakas 

mycket tunnbröd eftersom efterfrågan brukar vara stor. Frågan var om bakgruppen orkar. 

Eva Hermansson förstärker gärna gruppen både nu och framöver, kanske det finns fler som vill lära 

sig hantverket?  

 

Film på Folkhögskolan, 9/10 
Ljungskile Bio visar filmen ”En badglad polis”. För interiörscenerna från Kochska pensionatet har 

Peter Muld filmat i vårt museum vid flera tillfällen. 

Stefan Edman planerar att genomföra en vandring i Ljungskile någon gång i oktober för att se det 

som skildras i filmen. Vi har fått frågan om vi kan ha kaffeservering på Bella Vista i samband med 

vandringen vilket vi tycker är en bra idé´. Vi har inte fått något datum än. 



 
Se https://ljungskilebio.se/ 

 

2. Förslag till kommande arrangemang  
Vi spånade kring ”Kura skymning” och andra aktiviteter. 

• Ingrid Kennborn hade som förslag att Gunilla Toll skulle kunna berätta om Resteröds trikå på 

en ”Kura Skymnimg”-kväll. 

• Ingemar föreslog visning av gamla bilder för att få hjälp att identifiera personer. Vi kom fram 

till att det finns ett stort behov och förmodligen finns det äldre personer som med glädje 

deltar. Det gäller att hitta ett bra forum och modell för hur det ska genomföras. Kanskekan  

det göras i samarbete med Soffan? Ingemar ombads ta frågan till fotokommittén som tar 

fram ett förslag som Ingemar presenterar för styrelsen. 

• Kan vi ha ett tätare samarbete med Soffan? 

 

3. Rapport från Styrelsen 

- En grupp bestående av Arne, Anna-Clara och Anders Krylberg arbetar med att att 

fram ett förslag till reviderade stadgar under hösten.  

- Eva B, Ingemar och Anders Krylberg håller på att ta fram checklistor för tillsyn av våra 

byggnader. Maritas kunskaper om muséet kommer att behövas för den checklistan.  

- Fiber är indraget i Bella Vista 

- Markundersökningar gällande föroreningar och rasrisk har genomförts vid Lyckorna 

kvarn 

- Inger Karlsson har meddelat att hon inte kan delta på måndagsmöten. Vi beslutade 

att flytta Programkommitténs möten till onsdagar i stället. 

- Rolf Hermansson frågade om styrelsen har några planer för årets Minnesbilder. Eva B 

läste upp styrelsens omfattande idélista. De flesta är på väg att genomföras så det 

blir en tjock bok i år. 

 

4. Restenäs smedja 

Sören meddelade att Axel Rydberg från och med nu är sammankallande för den gruppen. 

Sören kommer att ha kvar alla sina andra uppgifter i föreningen. Vi hälsar Axel välkommen 

och ser fram emot ett gott samarbete. Sören retade vår nyfikenhet med att de håller på att 

planera ett hemligt drömprojekt! 

 
Nästa möte: onsdagen 5/10 kl. 11.  

Vi inleder mötet att på plats visa hur man stänger av vatten och el. 

 

Marita avslutade mötet med att tacka alla för ett bra möte och vi tackade Marita för gott fika. 

 

Ljungskile 2022-09-05, Eva Bergström 


